
 
Talsu pamatskolas Skolas padomes sanāksme  

2023 .gada 1.jūnijā  plkst:17:30  

Darba kārtībā: 

Atskaite par paveikto 2022/2023 mācību gadā. 
 

 

Šajā mācību gadā notikušas 6 ar šodienu 7 Skolas padomes sanāksmes, gan klātienē, gan 

attālināti. Apmeklējums un iesaiste dažāda, varētu būt labāka, jo pamatā dominē daži vecāki. Skolas 

padomes saziņai ir izveidota  WhatsApp grupa, kurā tiek aktualizēta informācija par Skolas padomes 

lēmumiem un ne tikai (ir vecāki, kas mani D. Legzdiņu uzrunā arī privāti) saprotams, ka ne vienmēr 

informācija, ko pārrunājam nonāk līdz savu pārziņu klašu vecākiem, jo šeit uz kopā būšanu tiek sūtīti 

atbildīgākie vecāki☺ Pēc man iesniegtā saraksta  kopā ar skolas direktori 29. Novērots, ka virtuāli sapulces 

apmeklējuma ir no ~15-18 klātienē no 10-13. Ticu ka nākamā gadā būs labāk.  

 

Priekšlikums: turpmāk Skolas vecāku  padomes priekšsēdētāju ievēlēt uz maksimums diviem gadiem, kā 

arī, priekšdienām, varbūt protokola jāmin tos vecākus, kas ir ieradušies, lai būtu skaidrs gada beigās, kuri 

tad ir tie aktīvie un kuri nav, jo saprotams, ka ne visi vienmēr visur var izskriet, tādēļ nākamā mācību gadā 

klašu sapulcēs nepieciešams izvirzīt citus vecākus, kas var darboties kopīga mērķa sasniegšanai. Ja 

nepieciešams skolas domes pārstāvji iespēju robežās var piedalītie klašu vecāku sapulcēs, lai stāstītu par 

savu darbu un iedrošinātu citu klašu vecākus iesaistīties skolas vecāku padomes darbā.  

 

Mūsu paveiktais un nepaveiktais darbs: 

 

1. Makulatūras vākšana. Notika, bet ne tik vērienīgi, kā pagājušo gadu! Nebija šajā gadā sadarbība skola 

– vecāki, SOC darbinieka maiņas dēļ. Noslēdzies konkurss/apbalvojumi nav sadalīti/parāds un 

turpinājums nākamajam gadam. 

. 

Priekšlikums: ja turpmāk nolemsim piedalīties, jādomā vai AS “Piejūra” piedāvātajos konkursos, jo no 

uzņēmuma puses nebija īsti nedz projekta koordinācija, nedz ieinteresētība.  

2. Par Ziemassvētku /pavasara Lieldienu dekoriem: viņi bija kur nu tos varēja izvietot, paldies visiem, 

kas iesaistījās, tas tomēr bija jauki, lai vai kādos apstākļos un vietās mūsu kopdarbi bija redzami. 

3. Pasākums skolēnu /vecāku koncerts izpildīts godam 

. 

Priekšlikums: turpmāk tomēr katrai klasei sagatavot vienu dziesmu, jo koncerts bija nedaudz par garu. 

4. Zaļā klase, jeb āra klase. Viens galds būs, Dace uzņēmās saorganizēt un to izdarīs. Ņemot vērā, ka 

tuvojas vasara , pat labāk, jo mūsu skolēni dodas vasaras brīvdienās. 

5. Esam piedalījušie Pieredzes apmaiņas nodošanā par Skolas vecāku padomes darbu Sabiles 

pamatskolas vecāku padomei. 

6. Modes skate pēc ļoti ilgas darbošanās notika kopā ar skolēnu Popielu, pasākums izdevās ļoti jauks. 

Pasākuma ietvaros arī atdevām rudens parādu bērniem par vasarā audzētām Saulespuķēm. 

7. Talsu pamatskolas mājas lapas uzlabojums. Izpildīts daļēji. 

8. Dzintara Legzdiņa stipendijas- dāvinājumu arī turpmāk būs. 

 

Priekšlikums: šo vajadzētu popularizēt arī skolas mājas lapā un izcelt šos čaklos bērnus, kas mācījušies 

un saņem šo stipendiju, lai visi var redzēt, kādas mūsu skolā tradīcijas un ir mums bērni, kas labi mācās 

(publiskots nebija). 

 

9.  Konkurss ar nosaukumu ”Klases saliedējas pašas” gan izdevās, gan neizdevās, jo par šo pasākumu 

tika runāts ļoti daudz un galu galā pie saliedētākās klases tikām. Balvas saņēma visi, kas iesūtīja laicīgi 



savas klases saliedēšanās fotogrāfijas, kaut arī dažas bija no skolas rīkotajiem pasākumiem, kaut bija 

vairākkārt teikts, ka vajag pašiem individuāli kopīgi izdomāt savu klases notikumu un kopā būšanu. Tikai, 

kā saka, no kļūdām mācās.  

 

Priekšlikums: Ja nākotnē kaut ko šādu sadomājam rīkot vēl, tad ir jādala grupas no 1.-4. klasei un no 5.-

9.klasei. Mazos bērnus visos laikos vecāki atbalsta un iesaistās. Lielajiem tomēr pašiem vairāk jādomā un 

jāsaliedējas. (Skola ar atgādinājumu ielika mājas lapā šo klašu saliedēšanās grāmatu un tas bija 

bezpesrsoniski, ka atļāvos ielikt Feisbukā komentāru ar paskaidrojumu, kas vēlāk tika arī ievietots skolas 

mājas lapā) ieteikums Būtu jauki, ja skola šīs trīs aktīvākās klases būtu izcēlusi mājas lapā, jo saliedēšanās 

prasīja ne mazums pūļu skolotājai un vecākiem.(balvā “Kārums” sieriņi -finansējums no Gaismas pūces 

kopējām iemaksām).Par iemaksām Biedrībā “Gaismas pūce” šādiem mērķiem nākamā gadā arī jāturpina.  

10. Par ģimenes dienu, koncerts šajā gadā, nākotnē, kad būs mums viss vienoti, tad domāsim par pasākumu 

līdzīgu, kāds bija iepriekšējā gadā. 

11. Par vēstuli Talsu novada domei. Negodīgi novīzēts, jāraksta atkārtoti, jo Izglītības pārvalde zina mūsu 

situāciju - esam vienīgā skola bez savas sporta zāles. Būtu jāprasa atbildība tiem Domes speciālistiem, kas 

nav  izvērtējuši apstākļus, lai skolai būtu sava sporta zāle. 

 

Priekšlikums: Skolas padomes dalībniece Kristiāna (2b. klase) sagatavos konkrētāku un līdz ar to - 

konkrētāku darbību prasošu vēstuli Talsu novada domei. 

12. Nav nopubliskots/ ievietots skolas mājas lapā- skolas domes vecāku ieguldītais darbs par bērna telefona 

kontroles programmu Kaspersky safe kids.ar skolas vadību vienojāmies, ka šo piedāvājumu ievietos 

skolas mājas lapā iesākoties jaunam mācību gadam. 

13. Par iekšējās kārtības noteikumu izpildi skolā un atbildību par noteikumu neievērošanu. Visi piekrīt, ka 

visiem kopīgi jāstrādā, jo šis darbs grūti pilnveidojas. 

Sarežģītie gadījumi 8.klasē kopīgiem spēkiem ir atrisināti un iegūta pieredze kā rīkoties līdzīgos 

gadījumos. Izturību vecākiem un pedagogiem! 

 

Lai mums visiem Jauka vasara un uz tikšanos septembrī! 

  
Skolas vecāku padomes priekšsēdētāja D. Legzdiņa 

 

 


